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Tisztelt Elnök Úr !

Az Alaptörvény 7 . cikk (2) bekezdése alapján, figyelemmel az Országgy űlésrő l szóló 2012 . év i
XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdésére, valamint az egyes házszabályi rendelkezésekrő l szóló
10/2014. (II. 24.) OGY határozat 124. (1) bekezdésére, kérdést kívánok benyújtani a
Kormány tagjainak feladat- és hatáskörér ől szóló 152/2014 . (VI. 6.) Korm. rendelet 48 .* 13 .
pontja szerinti feladatkörében eljáró Balog Zoltán Emberi Erőforrások Minisztériumot vezető
miniszterhez,

„Valóban a gyerekneveléshez kötik a nyugdíjjogosultságot? ”

címmel . A választ írásban kérem .

Tisztelt Miniszter Úr!

A híradások szerint egy múlt heti nyugdíjkonferencián a résztvev ők arra jutottak, hogy a
nyugdíjjogosultságot előbb-utóbb a gyermekvállaláshoz kell kötni. Igaz ezt egyes szakembere k
kétkedéssel fogadták.
Ugyanakkor Tóth Krisztián, az Országos Nyugdíjbiztosítási F ő igazgatóság (ONYF )
szakreferense elképzelhető lépésnek tartja, hogy a nyugdíjjogosultságokat a
gyermekneveléshez kössék . Úgy vélte, hogy egy ilyen intézkedés növelheti a születési rátát ,
amely így csökkentheti a demográfiai nyomást a nyugdíjrendszeren - igaz, növelné az
egyenlőtlenséget a nyugdíjak és a nyugdíjasok között .
Felvetődött az is, hogy hosszú távon nem tartható a jelenlegi nyugdíjszínvonal, az ellátásokat
csökkenteni, a korhatárt emelni kell .
A konferencia megnyitóján Mészáros József, az ONYF fő igazgatója elmondta, hogy fontos a
közvélemény tájékoztatása, hogy az egyszerű emberek is megértsék, miről is szól a
társadalombiztosítás .

Mindezek miatt kérdezem Miniszter Úrtól :

Egyetért-e az ONYF szakreferensének felvetésével, hogy a gyermekneveléshe z
kössék a nyugdíj jogosultságot?
Tervezi-e csökkenteni a Kormány a nyugdíjak színvonalát?



Milyen változásokat tervez a Kormány, a Minisztérium, az ONYF a
nyugdíjrendszerben? El tudná mondani úgy, hogy az egyszerű emberek i s
megértsék?
Milyen előkészítő munkák zajlanak ebben a témában ?
Mikor, hol és kikkel egyeztet a kormányzat a nyugdíjrendszer átalakításána k
kérdéseirő l?

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2015 . szeptember 22 .

orózs Lajos
országgyűlési képviselő

(MSZP)
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